
Närvarande:
Ivar Nilsson
Glenn Bardh
Tom Svensson
Ömercam Sen

Budoklubben Yoi
4/12-2016

13:00-14:00

1. Mötets öppande
Ivar förklarade mötet öppnat

2. Val av ordförande sekreterare och justerare
Till ordförande för mötet valdes Ömercan, till sekreterare Ivar och till justerare Tom.

3. Rapporter:
◦ Kassörens rapport:

128.296:96 på kontot och 25.414:73 på sparkontot
Betalande JuJutsu: 38st, Judo: 24st
Några utestående inbetalningar från LML-gruppen, troligen personer som inte är aktiva 
längre.

◦ JuJutsu ansvarigs rapport:
Dangradering på Söndag (11/12) då Tom graderar sig till Svart bälte denna dagen.
Bra uppslutning på träningarna.

◦ Judo ansvarigs rapport:
Fått någon återvändare på träningarna. Hyfsat med närvaro.

4. Kommande aktiviteter:
KM den 11/12, ett eventuellt vinterläger. 
Diskuterade om ett träningsläger för vuxna ihop med Jönköping med olika lite olika 
kampsporter (t.ex Kendo).

5. Hoddies:
Tom har mailat Sandhems tryckeri och begärt en offert. Vi avaktar svar.

6. Ribbstolar:
Tom ska kolla med fastighetsägaren om det är 'ok' med honom att vi sätter upp sådana. För 
övrigt så hänskjutes frågan till nästa möte.

7. Skylt:
Vi har fått fram ett förslag vi är nöjda med, även om en viss diskusion om färgnyansen på 
den röda cirkeln uppstod. Vi har mailat Exxi och avvaktar svar. Tom ska prata med 
fastighetsägaren om möjligheten att kunna koppla på el och tända skylten på samma sätt 
som ytterbelysningen tänds.
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8. KM:
Vi ordnar klubbmästerkap den 11/12 med start kl11. Ivar ordnar 
frukostliknande fika.

9. Terminslut:
Sista träningen blir den 18/12, vilket innebär att den sista Judo-träningen 
är den 14:e och den sista JuJutsu-träningen den 15:e. LML slutar 
troligen helgen innan.

10. Terminstart:
Måndagen den 9/1-17 för Judo och Tisdagen 10/1-17 för JuJutsu. Ivar ordnar affisher.

11. Vinterläger:
Diskuterades ett 1-dagars träningsläger för både stora och små efter nyår. Vi tänkte inte göra 
om felet från förra året då vi lade den innan terminstart.

Förslagna datum var 4-5/2 eller 25-26/2. Antingen Lördagen eller Söndagen lite berorende 
på tillgång på hall, Ivar hör med kommunen om tillgången på hall. Målet är Gunnarsbo med 
avslutning i simhallen. Ivar prater med Judo-folk i Habo o Jönköping, Tom pratar med 
Jujutsu-folket på Samurai, och Glenn pratar med JuJutsu-folket i Norrahammar.

12. Utgifter:
Mötet godkände utgifter i form av:
Telefon 400:- 
Julbord 3915:-

Vid protokollet:

__________________________
Ivar Nilsson

Justerat

__________________________ __________________________
Ömvercan Sen Tom Svensson
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